
««№1 Жамбыл атындағы  орта мектебі» 

коммуналдық мемлекеттік мекемесі 

Қамқоршылық кеңесінің кезектен тыс отырысынан 

№1  ХАТТАМАСЫ 

27.08.2021 жыл                                                                                                            

 

Қатысқандар: 

 

1. Шин Инесса. – Кеңес  төрайымы 

2. Құрманғалиев Сағатбек - Кеңес  төраймның орынбасары 

3. Закарин Марғүлан -    Кеңес мүшесі 

       4)   Котеков Қанат    -   Кеңес мүшесі 

       5)   Зорина Светлана  -   Кеңес мүшесі 

       6) Төлегенов Берікбай- Кеңес мүшесі 

       7)   Ошақбаева Анар  - Кеңес мүшесі 

      8 ) Тұздыбаева Тоты –Кенес мүшесі 

      9)   Касейнова Данеш - Медбике   

     10) Найзабекова Рима – Әлеуметтік-педагог  

     11)   Адамов Санжар-  Хатшы 

Күн тәртібі: 

 

1. «Жалпыға бірдей білім беру қоры» есебінен ыстық тамақпен қамтылатын оқушыларды 

анықтау, тізімін бекіту. 

Тыңдалды: 

          Қамқоршылық кеңесінің төрайымы  Шин И. күн тәртібіндегі  мәселе бойынша сөз кезегін 

алды.  Қазақстан Республикасы Үкіметінің 2015 жылғы 31 желтоқсандағы №717 қаулысымен 

бекітілген, орта білім беру ұйымдарында білім алушыларды тамақтандыруды ұйымдастыру 

туралы бұйрығын, Қазақстан Республикасы Білім және ғылым министрлігі Балалардың құқықтарын 

қорғау комитетінің 2012 жыл 9 шілдедегі №4-12-2/1950 санды хаты негізінде, облыстық балалар 

құқықтарын қорғау комитетінің 2012 жылғы 23 шілдедегі №12-02/809 санды хатын, Қазақстан 

Республикасы денсаулық сақтау министрлігінің 2017 жылғы 16 тамыздағы №611 бұйрығын 

басшылыққа ала отырып, 2021-2022 оқу  жылында, Атаулы әлеуметтік көмек алатын, жартылай 

жетім, аз қамтылған, көпбалалы отбасы балаларын   ыстық тамақпен қамту мақсатында жиналып 

отырғандығы туралы айтты.    

Сөйлеушілер: 



              1.Күн тәртібіндегі мәселе бойынша әлеуметтік-педагогНайзабекова Р.Т сөз алды. Өз сөзінде 

комиссияға жалпы 35 ата-анадан балаларын ыстық тамақпен қамту жөніндегі өтініштері түсті. 

Олар:  

1-4-сыныптар бойынша (30 оқушыға), 5-11-сыныптар бойынша (5 оқушыға) тұлдыр жетім және 

ААҚҚ өтініш білдірді. әр сыныптың сынып жетекшілерінен әлеуметтік санаттағы оқушылар туралы 

мәлімет алынып, сол оқушылардың ата-аналарының жазған өтініштері қаралды.  Қамқоршылық 

кеңеске ата-аналардан түскен өтініш бойынша, 1-4-сынып (30 өтініш), 5-11-сынып 5.  

              2.Күн тәртібіндегі мәселе бойынша Қамқоршылық кеңесінің төрағасы Ш.Инесса сөйледі. Өз 

сөзінде ыстық тамаққа әлеуметтік санаттағы (аз қамтылған,көпбалалы) тасымалданып оқитын 

оқушыларды қамтығанымыз дұрыс, өйткені тасымалданып оқитын оқушылар жергілікті 

оқушыларға қарағанда үйлеріне кеш баратындықтан сол оқушыларды қамту туралы ойын айтып 

өтті.  

               Күн тәртібіндегі мәселе бойынша комиссия отырысы мектептегі тегін ыстық тамақпен 

қамтылатын оқушылар тізімін анықтадық. Оқушыларды ыстық тамақпен қамтуда үлкен 

жауакершілікпен атқарылатын жұмыс. Сондықтан 2021-2022 оқу жылында ыстық тамақпен 

қамтылатын оқушыларға сапалы қызмет жасауды қамтамасыз етейік. 

 

3. Д.Касейнова  – медбике 

Жыл сайынғы атқарып жүрген жұмыстарымыз, өзімізге таныс. Дегенмен де оқушыларды ыстық 

тамапен қамтуды ұйымдастыру үлкен жауапкершілік. Тамақтың сапасын, асханадағы қауіпсіздік 

шараларын күн сайын бақылауда ұстаймыз. Аталған ыстық тамақ ішетін оқушылардың тізімі 

бекітілуін сұраймын. 

 

             4.Ошақбаева Анар –ата-аналар комитетінің төрағасы 

Күн тәртібіндегі мәселе бойынша үлкен жұмыс жасалып отыр. Ыстық тамақ ішетін оқушылардың 

тізімі белгілі болды. Осы тізім бекітілсін. Ата-аналардан түскен барлық өтініштер, құжаттар 

тексерілді. Өтініш жазған оқушылардың барлығының жағдайы егжей-тегжейлі тексерілді.. 

Комиссия өз жұмысын ережеге сәйкес атқарады деген сенімдемін. 

 

 Қамқоршылық кеңесінің отырысында ыстық тамақпен қамту комиссиясы күн тәртібіндегі 

мәселені талдап, талқылай келе шешті: 

 

1.Ыстық тамақ ішетін 57 оқушының тізімі бекітілсін. (№1 қосымшаға сәйкес) 

2.Ыстық тамақты ұйымдастыру  жауапкершілігі ДТІЖО Толықбаев Д.Д  жүктелсін. 

4. Тағамдардың және аспаздық өнімдердің сапасына бағалау журналына жазба енгізе отырып, 

дайын тағамдардың сапасына  бағалауды жүргізу медицина қызметкері Касейнова Д. жүктелсін. 

Қамқоршылық кеңесінің төрайымы:             Шин Инесса 

Хатшы:                                                                  Адамов Санжар          

«№1 Жамбыл атындағы орта мектебі» 



коммуналдық мемлекеттік мекемесі 

Қамқоршылық кеңесінің кезектен тыс отырысынан 

№2  ХАТТАМАСЫ 

30.08.2021 жыл                                                                                                           Бақбақты  ауылы 

 

Қатысқандар: 

1. Шин Инесса. – Кеңес  төрайымы 

2. Құрманғалиев Сағатбек - Кеңес   төраймның орынбасары 

3. Закарин Марғүлан -    Кеңес мүшесі 

       4)   Котеков Қанат   -   Кеңес мүшесі 

       5)   Зорина Светлана  -   Кеңес мүшесі 

       6) Төлегенов Берікбай- Кеңес мүшесі 

       7)   Ошақбаева Анар  - Кеңес мүшесі 

      8 ) Тұздыбаева Тоты –Кенес мүшесі 

      9)   Касейнова Данеш - Медбике   

     10) Найзабекова Рима – Әлеуметтік-педагог  

      11)  Адамов С.А       -   Хатшы                   

 

Күн тәртібі: 

1.«Мектепке жол» қайырымдылық акциясы қорына демеушілерден түскен қаражатты анықтау. 

2. Ата-аналардың   «Мектепке жол» қайырымдылық акциясы қорына жазған өтініштерімен 

танысып, көмек беру. 

Тыңдалды: 

             Қамқоршылық кеңесінің төрайымы Шин Инесса  сөз алып, кеңес мүшелеріне күн 

тәртібіндегі бірінші мәселелерді таныстырды. Жыл бойы жалғасатын «Мектепке жол» 

қайырымдылық акциясы жалғасын табуда 2021 жылдың тамыз айының 01 нен бастау 

алатын  «Мектепке жол» қайырымдылық акциясы ұйымдастырылды. Аталмыш акцияның мақсаты 

– аз қамтылған отбасы және басқа әлеуметтік санаттағы білім алушыларды  мектеп киімі және оқу-

құралдармен қамтамассыз ету. 

              Осыған орай мектебімізде «Мектепке жол» қайырымдылық акция 

бұрышы ұйымдастырылды. Демеушілерге шақыру билеттер таратылып, «Мектепке жол» 

қайырымдылық акциясына  атсалысуға шақырылды. Күн тәртібіндегі бірінші мәселе 

бойынша «Мектепке жол» қайырымдылық акциясы қорына түскен қаражат санын анықтап, акт 

толтырып, түскен қаражат санына қарай әлеуметтік көмекті ұйымдастыруымыз қажет. 

Сөйлеушілер: 



              1.Күн тәртібіндегі бірінші мәселе бойынша Кеңес мүшесі  Төлегенов Берікбай  сөз алып, 

кеңес мүшелерімен толтырылған акт мен таныстырды «Мектепке жол» қайырымдылық акция  

 

            2.Күн тәртібіндегі бірінші мәселе бойынша Кеңес мүшесі Закарин Марғүлан  «Мектепке 

жол» қайырымдылық акциясы аз қамтылған отбасы және басқа әлеуметтік санаттағы білім 

алушыларды   мектеп киімі және оқу-құралдармен қамтамассыз ету мақсатында игеріліп, 

әлеуметтік санаттағы отбасыларының балаларын мектепке дайындығына көмектесу ол біздің 

міндетіміз. 

Тыңдалды: 

             Күн тәртібіндегі екінші мәселе бойынша Қамқоршылық кеңесінің төрайымы Шин 

Инесса  сөз алып, кеңес мүшелеріне Ата-аналардың  «Мектепке жол» қайырымдылық акциясы 

қорына жазған өтініштерімен танысып, мұқтаждығына қарай «Мектепке жол» қайырымдылық 

акциясы қорынан қаражат бөліп,көмек беруіміз керек. 

Сөйлеушілер: 

              1.Күн тәртібіндегі бірінші мәселе бойынша әлеуметтік-педагог Найзабекова Р.Т  сөз алды. 

Өз сөзінде кеңес мүшелеріне ата-аналардың   «Мектепке жол» қайырымдылық акциясы қорына 

жазған өтініштерімен таныстырды. «Мектепке жол» қайырымдылық акциясына әлеуметтік 

көмекке жалпы саны жеті өтініш түсіп отыр. 

               Осы аталған отбасылардың қажеттіліктерінің қаражат санын анықтау үшін қала 

орталығына барып сауда үйлерінен киімдердің бағасы анықталды. Жалпы өтініштерді 

қанағаттандыру үшін 82,000 

 (сексен екі мың) теңге қаражат кететіні айтты. 

              2.Күн тәртібіндегі екінші мәселе бойынша Кеңес мүшесі Ошақбаева Анар сөз 

алып, жоғарыда аталған әлеуметтік санаттағы отбасылардың өтініштерімен таныстық ендігі міндет 

осы отбасылардың оқушыларын мектепке жаңа оқу жылына дайындалуына көмек беруіміз керек 

деп есептеймін. 

              3.Күн тәртібіндегі екінші мәселе бойынша Кеңес мүшесі  Зорина Света  сөз алды. Өз 

сөзінде «Мектепке жол» қайырымдылық акциясы қорына түскен өтініштердің бәрін 

қанағаттандырып, көмек бергеніміз дұрыс. 

                 Қамқоршылық кеңесінің отырысында «Мектепке жол» қайырымдылық акциясы қорына 

түскен өтініштермен танысып,талқылай келе шешті: 

 

1. «Мектепке жол» қайырымдылық акциясы қорына түскен өтініштер қанағаттандырылып, акция 

қорынан 82,000 (сексен екі мың) теңге қаражат бөлінді. 

2. Оқушыларды киіммен қамтамассыз ету    әлеуметтік-педагог  Найзабекова Р.Т жүктелсін 

 

 

Қамқоршылық кеңесінің төрайымы:Шин И.Н   

Хатшы:                                                                            Адамов С.А 



« №1 Жамбыл атындағы орта мектебі » 

коммуналдық мемлекеттік мекемесі 

Қамқоршылық кеңесінің кезектен тыс отырысынан 

№3  ХАТТАМАСЫ 

02.09.2021 жыл                                                                                                            

 

Қатысқандар: 

 

1. Шин Инесса. – Кеңес  төрайымы 

2. Құрманғалиев Сағатбек - Кеңес   төраймның орынбасары 

3. Закарин Марғүлан -    Кеңес мүшесі 

       4)   Котеков Қанат   -   Кеңес мүшесі 

       5)   Зорина Светлана  -   Кеңес мүшесі 

       6) Төлегенов Берікбай- Кеңес мүшесі 

       7)   Ошақбаева Анар  - Кеңес мүшесі 

      8 ) Тұздыбаева Тоты –Кенес мүшесі 

      9)   Касейнова Данеш - Медбике   

     10) Найзабекова Рима – Әлеуметтік-педагог  

      11)     Адамов Санжар    -Хатшы              

 

 

 

 

Күн тәртібі: 

 

1. Жалпыға бірдей білім беру қоры есебінен бөлінген қыстық киіммен қамтылатын 

әлеуметтік санаттағы білім алушыларды анықтау. 

Тыңдалды: 

             1. Қамқоршылық кеңесінің төрайымы  Шин Инесса сөз алып, кеңес мүшелеріне күн 

тәртібіндегі бірінші мәселені таныстырды. Жалпыға бірдей білім беру қоры есебінен бөлінген 

қыстық киіммен қамтылатын әлеуметтік санаттағы білім алушыларды анықтау мақсатында 

жиналып отырмыз. Жалпыға бірдей білім беру қоры есебінен қыстық киіммен қамтылатын білім 

алушылардың әлеуметтік жағдайы толық зерттеліп, балаларын қысық киіммен қамтуда қиналып 

отырған отбасынан шыққан оқушыларды қамтуымыз керек.  



Сөйлеушілер: 

              1.Күн тәртібіндегі мәселе бойынша әлеуметтік-педагог Найзабекова Рима  сөз алды. Өз 

сөзінде кеңес мүшелеріне жалпыға бірдей білім беру қоры есебінен бөлінген қыстық киімге ата-

аналардан түскен өтініштерді және сол отбасылардың әлеуметтік жағдайымен таныстырды. 

Жалпыға бірдей білім беру қоры есебінен бөлінетін қыстық киімге жалпы 16  ата-анадан 

балаларын қыстық киіммен қамту жөніндегі өтініштері түсті.  

Олар:  

                 Әлеуметтік санаты бойынша 1 сыныптан аз қамтылған отбасынан шыққан 1 оқушыға, 

толық емес отбасынан оның ішінде (жартылай жетім) 1 оқушыға,  көпбалалы отбасынан шыққан 6 

оқушыға өтініш түсті. Әлеуметтік санаты бойынша 6 сыныптан аз қамтылған отбасынан шыққан 1 

оқушыға,  жетім 1 оқушыға өтініш түсті. Әлеуметтік санаты бойынша 7 сыныптан аз қамтылған 

отбасынан шыққан 2 оқушыға өтініш түсті. Әлеуметтік санаты бойынша 8 сыныптан аз қамтылған 

отбасынан шыққан 1 оқушыға. Әлеуметтік санаты бойынша 9 сыныптан аз қамтылған отбасынан 

шыққан 2 оқушыға, толық емес отбасынан оның ішінде (жартылай жетім) 1 оқушыға, 

тұлдыр  жетім  2 оқушыға өтініш түсті. Әлеуметтік санаты бойынша 10 сыныптан толық емес 

отбасынан оның ішінде ААҚҚ  1 оқушыға өтініш түсті.. Жалпы 15  отбасынан 16  өтініш түсті. 

                2.Күн тәртібіндегі мәселе бойынша Қамқоршылық кеңесі  төрағасыының 

орынбасары Құрманғалиев Сағатбек сөз сөйледі. Өз сөзінде әлеуметтік санаты бойынша шынымен 

оқушыларын қыстық киіммен қамтуда қиналып отырған отбасыларды анықтау үлкен 

жауапкершілікті талап етеді. Сондықтан жалпыға бірдей білім беру қорынан бөлінетін қыстық 

киіммен жоғарыда аталған  әлеуметтік санаттағы отбасылар қамтылғаны дұрыс деп ойлаймын. 

                3.Күн тәртібіндегі мәселе бойынша Кеңес мүшесі Көтеков Қанат  сөз алып, өз 

сөзінде  жоғарыда аталған отбасылардың тұрмыстық-әлеуметтік жағдайлары бізге таныс. Жалпыға 

бірдей білім беру қоры есебінен бөлінетін қыстық киіммен тізімде көрсетілген оқушылардың 

қамтылғаны дұрыс деп санаймын. Осы жұмысқа жауапты маман оқушылардың киім өлшемін ата-

аналардан дұрыс анықтап алса, өйткені киімдері үлкен немесе кіші болып қалмау керек. Осы іске 

жауапты мамандар өте мұқият болады деген сенімдемін деп өз ойын айтты. 

Шешім 

 Қамқоршылық кеңесінің отырысында Жалпыға бірдей білім беру қоры есебінен бөлінетін қыстық 

киіммен қамту комиссиясы күн тәртібіндегі мәселені талдап, талқылай келе шешті: 

 

1. Жалпыға бірдей білім беру қоры есебінен бөлінетін қыстық киіммен қамтылатын 16  оқушының 

тізімі бекітілсін. 

2.Қыстық киімді ауданнан алып, ата-аналарға тарату   жауапкершілігі Әлеуметтік-педагог 

Найзабекова Р.Т  жүктелсін 

 

Қамқоршылық кеңесінің төрайымы:Шин Инесса  

Хатшы:                                                                             Адамов С.А 

 

 

 



« №1 Жамбыл атындағы орта мектебі » 

коммуналдық мемлекеттік мекемесі 

Қамқоршылық кеңесінің кезектен тыс отырысынан 

№4  ХАТТАМАСЫ 

28.12.2021 жыл                                                                                                            

 

Қатысқандар: 

 

1. Шин Инесса. – Кеңес  төрайымы 

2. Құрманғалиев Сағатбек - Кеңес   төраймның орынбасары 

3. Закарин Марғүлан -    Кеңес мүшесі 

       4)   Котеков Қанат   -   Кеңес мүшесі 

       5)   Зорина Светлана  -   Кеңес мүшесі 

       6) Төлегенов Берікбай- Кеңес мүшесі 

       7)   Ошақбаева Анар  - Кеңес мүшесі 

      8 ) Тұздыбаева Тоты –Кенес мүшесі 

      9)   Касейнова Данеш - Медбике   

     10) Найзабекова Рима – Әлеуметтік-педагог  

      11) Адамов Санжар    -Хатшы                  

 

 

Күн тәртібі: 

 

1. Жалпыға бірдей білім беру қоры есебінен қыстық киіммен қамтылатын білім 

алушылардың әлеуметтік жағдайы толық зерттеліп, балаларын қыстық киіммен қамтуда 

қиналып отырған отбасынан шыққан оқушыларды қамтуымыз ету. 

2. Аудан әкімінің шыршасына баратын оқушларды анықтау. 

3.  «Жақсылық жасауға асығайық»  Қайырымдылық акция   қорытындысы  

 

 

Тыңдалды: 

             1. Қамқоршылық кеңесінің төрайымы  Шин Инесса сөз алып, кеңес мүшелеріне күн 

тәртібіндегі бірінші мәселені таныстырды. Жалпыға бірдей білім беру қоры есебінен бөлінген 

қыстық киіммен қамтылатын әлеуметтік санаттағы білім алушыларды анықтау мақсатында 



жиналып отырмыз. Жалпыға бірдей білім беру қоры есебінен қыстық киіммен қамтылатын білім 

алушылардың әлеуметтік жағдайы толық зерттеліп, балаларын қысық киіммен қамтуда қиналып 

отырған отбасынан шыққан оқушыларды қамтуымыз керек.  

Сөйлеушілер: 

               2.Күн тәртібіндегі мәселе бойынша әлеуметтік-педагог Найзабекова Рима  сөз алды. Өз 

сөзінде кеңес мүшелеріне жалпыға бірдей білім беру қоры есебінен бөлінген қыстық киімге ата-

аналардан түскен өтініштерді және сол отбасылардың әлеуметтік жағдайымен таныстырды. 

Жалпыға бірдей білім беру қоры есебінен бөлінетін қыстық киімге жалпы 16  ата-анадан 

балаларын қыстық киіммен қамту жөніндегі өтініштері түсті.  

Олар:  

                 Әлеуметтік санаты бойынша 1 сыныптан аз қамтылған отбасынан шыққан 1 оқушыға, 

толық емес отбасынан оның ішінде (жартылай жетім) 1 оқушыға,  көпбалалы отбасынан шыққан 6 

оқушыға өтініш түсті. Әлеуметтік санаты бойынша 6 сыныптан аз қамтылған отбасынан шыққан 1 

оқушыға,  жетім 1 оқушыға өтініш түсті. Әлеуметтік санаты бойынша 7 сыныптан аз қамтылған 

отбасынан шыққан 2 оқушыға өтініш түсті. Әлеуметтік санаты бойынша 8 сыныптан аз қамтылған 

отбасынан шыққан 1 оқушыға. Әлеуметтік санаты бойынша 9 сыныптан аз қамтылған отбасынан 

шыққан 2 оқушыға, толық емес отбасынан оның ішінде (жартылай жетім) 1 оқушыға, 

тұлдыр  жетім   2 оқушыға өтініш түсті. Әлеуметтік санаты бойынша 10 сыныптан толық емес 

отбасынан оның ішінде ААҚҚ  1 оқушыға өтініш түсті.. Жалпы 15  отбасынан 16  өтініш түсті. 

                Жарыс сөз:  Күн тәртібіндегі мәселе бойынша Қамқоршылық кеңесі  төрағасыының 

орынбасары Құрманғалиев Сағатбек сөз сөйледі. Өз сөзінде әлеуметтік санаты бойынша шынымен 

оқушыларын қыстық киіммен қамтуда қиналып отырған отбасыларды анықтау үлкен 

жауапкершілікті талап етеді. Сондықтан жалпыға бірдей білім беру қорынан бөлінетін қыстық 

киіммен жоғарыда аталған  әлеуметтік санаттағы отбасылар қамтылғаны дұрыс деп ойлаймын. 

Жарыс сөз: Күн тәртібіндегі мәселе бойынша Кеңес мүшесі Көтеков Қанат  сөз алып, өз 

сөзінде  жоғарыда аталған отбасылардың тұрмыстық-әлеуметтік жағдайлары бізге таныс. Жалпыға 

бірдей білім беру қоры есебінен бөлінетін қыстық киіммен тізімде көрсетілген оқушылардың 

қамтылғаны дұрыс деп санаймын. Осы жұмысқа жауапты маман оқушылардың киім өлшемін ата-

аналардан дұрыс анықтап алса, өйткені киімдері үлкен немесе кіші болып қалмау керек. Осы іске 

жауапты мамандар өте мұқият болады деген сенімдемін деп өз ойын айтты. 

3 сұрақ бойынша мектептің әлеуметтік-педагогы Найзабекова Рима Турганбекқызы сөз алды: 

 

2021 жылдың 10 желтоқсан - 27 желтоқсан  күндері аралығында мектепішілік  Қайырымдылық - 

адамгершілік белгісі »  атты ұранмен өзіміздің мектебіміздің  аясында   «Жақсылық жасауға 

асығайық » атты қайырымдылық акциясы өткізілді.   Мектеп ұстаздарымен оқушыларынын 

демеушілігімен  40425 тенге жиналып балаларға сый сияпат жасалды  барлығы - 57 бала 

қамтылды,ол көп балалы, аз қамтылған , жартылай жетім отбасынан шыққан балалар. 

Акцияның басты мақсаты жетім, ата анасының қамқорлығыңсыз қалған, аз қамтылған отбасы, 

көп балалы отбасынан шыққан балаларға кішкене болсада қуаныш сыйлау, қайырымды іс 

атқарып, жас ұрпаққа үлгі өнеге көрсету.Мектебіміздің  5-жетім баласына жеке демеушілік 

көрсеткен ауылмыздың имамы Жатебаев Ерболға үлкен рақмет айтқым келеді, ауыл азаматарын 

ұйымдастырып балаларға жылы киімдер алып беріп , қуаныш сыйлады барлығы -78000 

мың.теңге. көлеміңде.  Мүмкіндігі шектеулі оқушылар бар ол -5 оқушы және инклюзивті оқу 

бойынша 3-оқушы  бар, осы балаларға демеушілік жасаған өзіміздің әріптесіміз Әлимжанова Бота 



апайға алғыс айтқым келеді.«Жақсылық жасауға асығайық» акциясына қатысып,  жетім 

балаларға, жағдайы төмен, көпбалалы отбасыларына қол ұштарың созып, демеушілік көрсеткен 

кәсіпкерлерге , ауыл азаматтарына, мектеп ұстаздарына үлкен алғыс айтқым келеді, оның ішінде 

жеке  Октябров Өмірсерік ағайға  алғыс айтқым келеді мектебімізге жаңа ту алуға демеушілік 

көрсеткені үшін -15000тенге  көлемінде   көмек  көрсеті. 

Аудан әкімінің жаңа жылдық шыршасына мектебімізден аз қамтылған отбасынан 1-

сынып  оқушылары егіз екі бала олар  Нұртай Нұрайлым және Нұртай Арайлым қатысып , 

сыйлыққа қыстық курткалар және жаңа жылдық тәттілер алды. Демеушілік көрсеткен « 

Қамқоршылық  кеңесінің» төрайымы Шин Инесса -20000 мың теңге көлемінде көмек көрсетті 

Шешім 

 Қамқоршылық кеңесінің отырысында Жалпыға бірдей білім беру қоры есебінен бөлінетін қыстық 

киіммен қамту комиссиясы күн тәртібіндегі мәселені талдап, талқылай келе шешті: 

 1. Жалпыға бірдей білім беру қоры есебінен бөлінетін қыстық киіммен қамтылатын 16  оқушының 

тізімі бекітілсін. 

2.Қыстық киімді ауданнан алып, ата-аналарға тарату   жауапкершілігі әлеуметтік-педагог 

Найзабекова Р.Т  жүктелсін. 

 

 

Қамқоршылық кеңесінің төрайымы:Шин Инесса 

Хатшы:                                                                             Адамов С.А 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



««№1 Жамбыл атындағы  орта мектебі» 

коммуналдық мемлекеттік мекемесі 

Қамқоршылық кеңесінің кезектен тыс отырысынан 

№  5   ХАТТАМАСЫ 

01.02.2022 жыл                                                                                                            

 

Қатысқандар: 

 

1. Шин Инесса. – Кеңес  төрайымы 

2. Құрманғалиев Сағатбек - Кеңес   төраймның орынбасары 

3. Закарин Марғүлан -    Кеңес мүшесі 

       4)   Котеков Қанат   -   Кеңес мүшесі 

       5)   Зорина Светлана  -   Кеңес мүшесі 

       6) Төлегенов Берікбай- Кеңес мүшесі 

       7)   Ошақбаева Анар  - Кеңес мүшесі 

      8 ) Тұздыбаева Тоты –Кенес мүшесі 

      9)   Касейнова Данеш - Медбике   

     10) Найзабекова Рима – Әлеуметтік-педагог  

     11)   Адамов Санжар-  Хатшы 

Күн тәртібі: 

 

1«Жалпыға бірдей білім беру қоры» есебінен ыстық тамақпен қамтылатын оқушыларды анықтау, 

тізімін бекіту. 

 

Тыңдалды: 

          Қамқоршылық кеңесінің төрайымы  Шин И. күн тәртібіндегі  мәселе бойынша сөз кезегін 

алды.  Қазақстан Республикасы Үкіметінің 2015 жылғы 31 желтоқсандағы №717 қаулысымен 

бекітілген, орта білім беру ұйымдарында білім алушыларды тамақтандыруды ұйымдастыру 

туралы бұйрығын, Қазақстан Республикасы Білім және ғылым министрлігі Балалардың құқықтарын 

қорғау комитетінің 2012 жыл 9 шілдедегі №4-12-2/1950 санды хаты негізінде, облыстық балалар 

құқықтарын қорғау комитетінің 2012 жылғы 23 шілдедегі №12-02/809 санды хатын, Қазақстан 

Республикасы денсаулық сақтау министрлігінің 2017 жылғы 16 тамыздағы №611 бұйрығын 

басшылыққа ала отырып, 2021-2022 оқу  жылында, Атаулы әлеуметтік көмек алатын, жартылай 

жетім, аз қамтылған, көпбалалы отбасы балаларын   ыстық тамақпен қамту мақсатында жиналып 

отырғандығы туралы айтты.  

 



              1.Күн тәртібіндегі мәселе бойынша әлеуметтік-педагогНайзабекова Р.Т сөз алды. Өз сөзінде 

комиссияға жалпы 87 ата-анадан балаларын ыстық тамақпен қамту жөніндегі өтініштері түсті. 

Олар:  

1-4-сыныптар бойынша (72 оқушыға), 5-11-сыныптар бойынша (15 оқушыға) тұлдыр жетім және 

ААҚҚ өтініш білдірді, әр сыныптың сынып жетекшілерінен әлеуметтік санаттағы оқушылар туралы 

мәлімет алынып, сол оқушылардың ата-аналарының жазған өтініштері қаралды.  Қамқоршылық 

кеңеске ата-аналардан түскен өтініш бойынша, 1-4-сынып (72 өтініш), 5-11-сынып 15. 

 Күн тәртібіндегі мәселе бойынша комиссия отырысы мектептегі тегін ыстық тамақпен қамтылатын 

оқушылар тізімін анықтадық. Оқушыларды ыстық тамақпен қамтуда үлкен жауапкершілікпен 

атқарылатын жұмыс. Сондықтан 2021-2022 оқу жылында ыстық тамақпен қамтылатын 

оқушыларға сапалы қызмет жасауды қамтамасыз етейік.Бұл жұмыстарды қадағалау 

браккераждық комиссия мүшелеріне тапсырылады, және мектеп медбикесі    Касейнова Данешке 

жүктеледі.  

 

 

                                                   Шешім 

 Қамқоршылық кеңесінің отырысында Жалпыға бірдей білім беру қоры есебінен бөлінетіныстық 

тамақпен  қамту комиссиясы күн тәртібіндегі мәселені талдап, талқылай келе шешті: 

 1. Жалпыға бірдей білім беру қоры есебінен бөлінетін қаржыны ыстық тамақ ішетін  87 оқушының 

тізімі бекітілсін. 

2. Ыстық тамақ ішетін оқушылардың тізімі белгілі болды.. Ата-аналардан түскен барлық өтініштер, 

құжаттар тексерілді. Өтініш жазған оқушылардың барлығының жағдайы егжей-тегжейлі 

тексерілсін.  

 

Қамқоршылық кеңесінің төрайымы:Шин Инесса 

Хатшы:                                                                             Адамов С.А 


